
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő  Községi  Önkormányzat   Képviselő-testületének  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi   Bizottsága    2008.  szeptember  16-án   15.00  órai  kezdettel   a 
Polgármesteri  Hivatal tanácstermében megtartott  nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dr. Pácziné Félix Anna elnök, Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, Bánné Veres 
Zsuzsanna tag.

Igazoltan távol: Bíró László tag

Meghívottak:   Juhász Sándor polgármester
    Vad Mária alpolgármester
    Dr. Páczi Antal alpolgármester
    Szalai Gábor SzKB elnök
    Dr. Práczki Péter PTB elnök 
    Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezető 

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző 

Dr. Pácziné Félix Anna elnök: Köszönti a megjelenteket a bizottsági ülést 15.00 órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy négy bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót,  hitelesítésre Borbás Elvira bizottsági 
tagot kéri fel. 

Javasolja, hogy a napirendet az alábbiak szerint fogadják el: 1.Orvosi rendelő terveinek 
elkészítésének megrendelése, beruházás megvalósítása, 2. Fásítási program elindítása 
3. Az avar és kerti hulladékok nyílttéri kezeléséről szőlő 12/2007. (VII.26.) Kt. rendelet 
módosításának  megtárgyalása,  4.  Környezetvédelmi  alapra  javaslat,  2009-es  évre 
költségvetési koncepció, 5. Egészségnap szervezése, 6. Egyebek.

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság a jegyzőkönyv vezető és a hitelesítő 
személyére,  valamint a napirendi pontokra,  azok sorrendjére tett javaslatot 4  igen 
szavazattal elfogadta.

1. Orvosi rendelő terveinek elkészítésének megrendelése, beruházás   
megvalósításához hitelfelvétel

Dr.  Pácziné Félix  Anna bizottság elnöke: Megkéri  Juhász  Sándor polgármestert,  hogy 
tájékoztassa  a  bizottságot  az  orvosi  rendelő  terveinek  elkészítéséről,  a  beruházás 
megvalósításához történő hitelfelvételről, és hogy a továbbiakban mi a teendő. 

Juhász Sándor polgármester:  Három ajánlatot kért be az orvosi rendelő engedélyezési 
terv  készítésére,  melyeket  át  is  adott  a  pénzügyi  csoport  vezetőjének,  hogy  a  pénzügyi 
bizottsági anyaghoz csatoljon. A három ajánlatból kettő 300 E Ft egy pedig 450 E Ft-ról 
szól.  Az  egyik  300  E  Ft-os  ajánlat  nem   ÁFA-s  a  másik  igen.  Az  ÁFA-s  ajánlatot  a 
Hétdimenzió Kft készítette. Az engedélyezi terv elkészítésére azért van szükség, mert arra a 
hitelfelvételhez szükség van. Úgy gondolta, hogy 2009-ben az orvosi rendelőt meg kellene
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építeni a strand területén. A hitelfelvételről már tárgyalt a takarékszövetkezettel, két fajta 
koncepciót fognak kidolgozni. Az egyik koncepciónál az önkormányzat nem fizet be semmi 
pénzt,  hanem  a  havi  törlesztés  250  E  Ft,  kérte  a  takarékszövetkezetet,  hogy  a  másik 
koncepciót  úgy  dolgozzák  ki,  hogy  ha  az  orvosi  rendelő  felépül  a  régi  orvosi  rendelő 
eladásra kerül, aminek az összegét egy összegben a törlesztő részletbe fizetnének be.  Úgy 
gondolja, hogy az Önkormányzat a havi 250 E Ft törlesztőrészletet tudja vállalni.
Az engedélyezési terv elkészítésénél úgy egyezett meg a készítővel, hogy a terveket 2008-
ban elkészítik,  de  a fedezetét  a  2009.  évi  költségvetésből  fogják biztosítani.  Javasolja  a 
Hétdimenzió  Kft-t  megbízni  az  engedélyezési  tervek  elkészítésével,  mivel  ők  biztosan 
elkészítik határidőre. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérdezi, hogy fontos-e eladni az orvosi rendelő épületét. 
Hasznosítani  lehetne  közösségi  házként,  vagy  a  nyugdíjasok  használhatnák.  Kéri,  hogy 
gondolják át. 

Juhász  Sándor  polgármester:  Benne  is  felmerült  ez  a  gondolat,  de  egyenlőre  nem 
szeretne a terveiről beszélni csak akkor ha teljesen letisztul. Minden esetre úgy gondolta, 
hogy az orvosi rendelő megépítése után szeretné, ha megépülne a művelődési ház, ahol az 
említett  célokra  lehetne  helyet  biztosítani.  Legutoljára  gondolt  a  polgármesteri  hivatal 
megépítésére.  A  a  polgármesteri  hivatal  megépülne  a  jelenlegi  épület  lenne  a 
legalkalmasabb az elmondott célokra.   A régi rendelő kicsi  közösségi háznak, az inkább 
valami  kereskedelmi  üzlethelyiségnek  lenne  alkalmas.  Az  elképzelések  megvalósítására 
még várni kell egy pár évet kettőt vagy akár ötöt is, de neki ezek a tervei. Ha valakinek van 
ötlete elképzelése mondja el, nagyon szívesen veszi. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:   Javasolja, hogy a képviselő-testület döntsön az épület 
sorsáról, mert nem tudja, hogy mennyire csökkentené az eladási ár a hitel összegét. 

Juhász Sándor polgármester:  A 250 E Ft törlesztő részletet az önkormányzat biztosan ki 
tudja gazdálkodni. Bajba ott lesz az önkormányzat, hogy a művelődési ház építésénél már 
nem biztos, hogy feltudnak ilyen kölcsönt vállalni.  Azért gondolta azt, hogy a régi épületet 
adják el és majd a polgármesteri hivatal megépülése után a régi hivatali épület tökéletesen jó 
lesz  közösségi  háznak,  falumúzeumnak,  nyugdíjasklubnak.  Még arra  is  gondolt,  hogy a 
postát kiköltöztetik majd. Ha a fejlesztés elindul valószínű, hogy a posta is befog szállni. 
Javasolja a bizottságnak, hogy a pénzügyi bizottság felé tegyen javaslatot, hogy tárgyalja és 
foglalkozzon  az  üggyel,  és  a  pénzügyi  bizottság  terjessze  a  képviselő  testület  elé 
elfogadásra. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna szavazásra  bocsátja,  hogy  a   Pénzügyi  és  Területfejlesztési 
Bizottság  tárgyalja  meg,  hogy   az  orvosi  rendelő  megépítéséhez  és  a  kölcsön 
felvételéhez az engedélyezi terveket a 7 dimenzió Kft. 2008. december 31-ig készítse el, 
melynek fedezetét a 2009. évi költségvetésben biztosítsa. 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza.
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 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

21/2008.(09.16.) EKB
       határozata

  
Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  úgy  határozott,   a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottság  tárgyalja  meg,  hogy   az  orvosi  rendelő  megépítéséhez  és  a 
kölcsön felvételéhez az engedélyezi tervek 2008. december 31-ig történő  elkészítésével  a 7 
dimenzió Kft-t bízza meg,  melynek fedezetét a 2009. évi költségvetésben biztosítsa. 

Határidő: PTB októberi ülése
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke 

2.   Fásítási program elindítása

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:  A  napi  rendi  pontot  az  egészségnap 
szervezésével együtt szeretné a bizottsággal megtárgyalni, ami az 5. napirendi pont. Azért 
kéri együtt tárgyalni,  mivel a faültetést  és az egészségnapot is csak 2008. október 11-én 
tudják megrendezni.  Sajnos a helyi újságból kihagyták a lakosság tájékoztatását. Tudomása 
szerint az újság szerkesztőségének kb. 60.000.- Ft-ja van, amit a favásárlásra felajánlottak, 
gyűjteni fognak ugyan úgy mint tavaly.  Ki lesz plakátolva és szóró lapokon az iskolások, 
óvodások is hordják szét az értesítéseket. Az idén az óvoda utcáját és környékét szeretnék 
fásítani, mivel az óvoda udvarán és környékén nagyon kevés a fa, a gyerekeknek az árnyék 
nincs biztosítva.  Ha annál több pénz jönne össze, mint ami az óvoda környékére szánt fák 
kerülnének, akkor a Nefelejcs utcában is ültetnének.

Dzsupin Imréné tag: Az óvodát még a Csillag utca és a Hársfa utca oldalán is fásítani 
kellene.

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:    A fásítást  azért  kívánta együtt  tárgyalni  az 
egészségnap szervezésével, mivel a vizsgálatokhoz szükséges eszközöket Dr. Páczi Antal 
október  11-ére  tudta  elintézni.  Az  egészségnap  keretében  a  védőnő  is  fog  ismét  teszt 
vizsgálatokat  végezni.   A két  esemény  ugyan  egy  napon  lesz,  de  egymástól  teljesen 
független. Az egészségnap megrendezéséhez kérnék az iskolanapközit.  A faültetést végző 
embereknek  nyugdíjasok  fognak  készíteni  ennivalót,  ezt  ők  vállalták.  Jövőhétre  be  kell 
ütemezni, hogy Ceglédbercelre elmenjenek megnézni milyen fák vannak. Ebben az ügyben 
Dzsupin Imréné taggal és Dr. Páczi Antal alpolgármesterrel fognak intézkedni, ők vállalták, 
hogy megnézik és valamennyit le is kívánnak foglalni. Kérdezi, hogy ki emlékszik rá, hogy 
tavaly mennyi fa lett véve. 

Juhász Sándor polgármester: Először fel kell mérni, hogy a kijelölt területre mennyi fára 
van szükség. Ezt méréssel meg tudják állapítani.  

Szalai Gábor SzKB elnöke: Az udvarba elég szivarfa van. Az utcára vér szilva fát lehetne 
ültetni.
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Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi, hogy van e még hozzászólás, javaslat.

Vad Mária alpolgármester: Tavaly 150 db fát ültettek. Szilfát ültettek a hivatal környékére 
és a háromszögbe. Az utóbbi helyen sok fa kipusztult, amit pótolni kellene nyír vagy szil 
fával.

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Fel fogják mérni, hogy az óvoda környékére 
mennyi  fára  lesz  szükség  és  ha  még  marad  rá  keret,  akkor  az  említett  területet  is 
hozzászámolják. 

Juhász  Sándor polgármester: A fásítást  úgy  kell  megtervezni,  hogy  ha  valaki  a  4-es 
főútról  benéz  a  település  felé  azt  lássa,  hogy szépen  fásítottak  az  utcák.  A beljebb  eső 
utcákat a későbbiekben is ráér fásítani.

Dzsupin Imréné tag: Javasolja, hogy az egyesületeknek is küldjenek ki szórólapokat, hogy 
a faültetés  napjára várják őket társadalmi munkára.  Elég sok a településen az egyesület, és 
ha  öten  jönnek  az  is  nagyon  nagy  segítség.  Lehetne  tőlük  visszajelzést  kérni,  hogy 
számíthatnak e a munkájukra. 

Borbás Elvira tag: Úgy beszélték meg a bizottság tagjaival, ha a lakosság szeretne pénzt 
felajánlani,  akkor a polgármesteri  hivatalba be lehetne hozni pl. hétfő délután, és nyugta 
ellenébe átvennék. Természetesen nem egy ember gyűjtené, hanem többen jelen lennének.  

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:   Soron  kívül  plakátokat  kell  készíteni  és 
kihelyezni, amin minden lényeges dolgot fel kell tüntetni. Pl. Hol és mikor lehet a pénzt 
befizetni, mikor kerül sor a faültetésre. 

Vad Mária alpolgármester: A tavalyi favásárlásra összegyűjtött  pénzből maradt,  amiről 
Hornyák Balázs képviselőtársa tájékoztatta. Kérdezi, hogy az hol van?

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Ha maradt meg pénz, azt biztosan oda fogja 
adni. Neki csak Nagy Ágnes szólt, hogy gyűjtöttek játékokra, ami nem lett felhasználva és 
azt az összeget felajánlják. 

Vad Mária alpolgármester: A Holló utca felújítására gyűjtöttek pénzt, ami megmaradt és 
azt szeretnék felajánlani a fásításra, ha a polgármester úr hozzájárul.   

Juhász  Sándor polgármester: Természetesen  semmi  kifogása  nincs  örül  neki,  hogy  a 
Holló utcában olyan lakosok vannak akik útjavításra, fásításra gyűjtenek. 

Borbás Elvira tag: A fásításra és az egészségnapra a plakátok elkészítését vállalja, és kéri a 
jegyző  asszonyt,  hogy  a  plakátok  kihelyezéséről  soron  kívül  gondoskodjon.  Hétfőn 
megbeszélik, kedden elkészíti és lehet kirakni. 
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Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: A faültetés napján a nyugdíjasok enni valóval 
fogják kínálni a résztvevőket, majd az egészségnapon résztvevőket meleg étellel is kínálják, 
mert az idősek napja alkalmából  főznek is, ami nekik egy külön program.  

Vargáné  Vass  Éva  jegyző:  A  faültetéssel  és  az  egészségnappal  kapcsolatban  az 
önkormányzatnak  is  lesz  kisebb  kiadása.  Kéri  a  bizottságot,  hogy  olyan  határozatot 
hozzanak, hogy a képviselő-testület anyagilag támogassa a faültetést és az egészségnapot és 
a két rendezvény megszervezésével és lebonyolításával bízza meg a bizottságot. 

Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi  csoportvezető: Az Oktatási  Kulturális  és  Sport  Bizottság 
részére a rendezvények lebonyolítására el van 300.000.- Ft különítve.

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Nem tudja, hogy az EKB-nak mennyi pénze van 
még, mert úgy tudja 200.000.- Ft maradt, abból is lehet üdítőt és fát venni. 

Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető:Szeretné tájékoztatni az elnök asszonyt, hogy 
az EKB-nak nincs elkülönített pénze, hanem a költségvetésben van biztosítva virágosításra, 
faültetésre  keret. 

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Megfogják  nézni,  hogy  az  előirányzatból  mennyi  lett 
felhasználva és pontosan mennyi pénz maradt. 

Borbás Elvira tag: Az előző egészségnapra a gyerekek is meg lettek híva, és elég nagy 
számba meg is jelentek. A védőnő készített egészségügyi totót az egészséges táplálkozással 
kapcsolatban. A gyerekeket gyümölccsel jutalmazták. Akkor a kulturális bizottság pénzéből 
kb.  30.000.-  Ft-ot  költöttek  arra,  hogy  gyümölcsöt,  gyümölcs  kosarat,  müzli  szeleteket 
vettek,  amivel  jutalmazták  a  versenyzőket.  A  gyerekek  az  idén  is  nagyon  várják  a 
rendezvényt. Javasolja a bizottságnak, hogy hozzon olyan határozatot amivel megkeresi a 
pénzügyi bizottságot, hogy keressék meg annak az anyagi lehetőségét, pénzügyi fedezetét, 
hogy október 11-én is tudják ezt a gyerekeknek biztosítani.  Mivel az árak azóta nagyon 
felmentek 40.000.- Ft-ot javasol az egészségnapra.  

Szalai Gábor SzKB elnöke: Javasolja, hogy Tóth László vállalkozótól kérjenek almát.

Borbás Elvira tag: Tóth László minden évben ad pár láda almát mikulásra. Nem szerencsés 
egy évben többször is kihasználni valakinek a jóindulatát. Jelenleg még csak a gála almája 
van, ami romlandó, de később a tartós almából biztosan megint fog adni a gyerekeknek. 

Juhász  Sándor  polgármester: Magára  vállalja,  hogy  beszél  Tóth  Lászlóval,  hogy  a 
gyerekek részére három láda almát szeretne az önkormányzat vásárolni. 

Borbás Elvira tag: Akkor is szeretné kérni a bizottság a 40.000.- Ft-ot. 

Vad Mária alpolgármester: Tavaly ősszel, amikor fát ültettek kikölcsönöztek egy fa ültető 
gépet, amivel kilehetett ásni a gödröket. Ezt az idén is javasolja, mivel nagyon kemény a
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talaj, képtelenség a tervezett famennyiségnek kiásni.

Dr.  Pácziné  Félix  Anna bizottság  elnöke: Hornyák  Balázs  képviselő  társat  meg fogja 
kérni, hogy a gép kölcsönzését intézze. 

Dzsupin Imréné tag: A fa ültetésénél istálló trágyára is szükség van. 

Juhász Sándor polgármester: Javasolja, hogy ne adjanak szerves trágyáért pénzt, hanem 
menjenek  el  a  Barcsai  úrhoz,  aki  szívesen  ad.  Egy  kis  traktorral,  ha  elhoznak  bőven 
elegendő.  

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt, hogy a bizottság terjessze a képviselő-
testület  elé,  hogy   2008.  október  11-én  rendezze  meg  a  faültetés  és  egészségnap 
rendezvényt,  a  szervezéssel  és  a  lebonyolítással  bízza  meg  az  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi Bizottságot, valamint a rendezvényt anyagilag is támogassa.    
A bizottság 4  igen szavazattal az alábbi   határozatot hozza.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

22/2008.(09.18.) EKB.
       határozata

faültetés és egészségnap rendezvény szervezéséről               

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
2008. október 11-én rendezze meg a faültetés és egészségnap rendezvényt, a szervezéssel és 
a lebonyolítással bízza meg az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottságot, valamint a 
rendezvényt anyagilag is támogassa. 

Határidő: 2008. szeptemberi soros Kt ülés   
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt, hogy a bizottság javasolja a képviselő-
testületnek, hogy bízza meg a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságot, hogy a 2008. 
október 11-én megrendezésre kerülő egészségnapra 40.000.- Ft-ot biztosítson.
A bizottság 4  igen szavazattal az alábbi   határozatot hozza.

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

23/2008.(09.16.) EKB
       határozata

    Az „Egészségnap” anyagi fedezetének biztosításáról 

Az Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy 
bízza  meg  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottságot,  hogy  a  2008.  október  11-én 
megrendezésre kerülő egészségnapra 40.000.- Ft-ot biztosítson.
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Határidő: 2008. szeptemberi soros Kt ülés
Felelős: Dr. Pácziné FéliX Anna bizottság elnöke

3. Az avar és kerti hulladéok nyílttéri kezeléséről szóló 12/2007.(VII.26.) Kt.
 rendelet módosításának megtárgyalása

 
Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke: A napirendi  ponttal  kapcsolatban  elkívánja 
mondani,  hogy  nagyon  sok  panasz  érkezett,  hogy  rövid  idő  van  megállapítva  a  kerti 
hulladék égetésére. Sok embernek az időpont azért sem jó, mert nem tudnak ruhát teregetni, 
szellőztetni. Ezért a bizottság tagjaival megbeszélték, hogy javasolnák a rendeletet olyan 
formában  módosítani,  hogy  a  kerti  hulladékok  égetését  szabályozza  -  módosítsa  úgy  a 
képviselő-testület, hogy  minden hónap második szerdáján és vasárnapján 8.00 órától 10.00 
óráig délután 16.00 órától 18.00 óráig lehessen égetni. Ez egész évre vonatkozna, kivéve a 
nyári országos jogszabályban meghatározott tűzgyújtási tilalom idejét. Kéri a jelenlévőket 
mondják el a javaslattal kapcsolatos gondolataikat, fejtsék ki véleményüket. 

Vad Mária alpolgármester: Az a baj, hogy sokan nem tudnak a rendeletről, annak ellenére, 
hogy fent van az interneten is. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Amennyiben a képviselő-testület a rendeletet a 
javaslatnak megfelelően módosítja, úgy azt a helyi újságban és plakátokon is megkívánják 
jelentetni. 

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: A bizottságnak  pontos  javaslatot  kell  tennie  a  képviselő-
testületnek,  hogy  a  rendelet  melyik  szakasza  változna.  Tehát  a  12/2007.  (VIII.01.)  Kt. 
rendelet  3.  §  (5)  pontját  szeretnék  megváltoztatni  úgy,  hogy  .minden  hónap  második 
szerdáján és vasárnapján 8.00 órától 10.00 óráig délután 16.00 órától 18.00 óráig lehessen 
égetni. 

Vad Mária alpolgármester: Ha a nyaraló tulajdonosok kijönnek, nem fogják figyelembe venni, 
hogy vasárnap csak 16.00 órától lehet égetni. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Vasárnap délelőtt is lehetne égetni 8.00 órától 10.00 
óráig. Kérdezi, hogy van e még valami hozzászólás javaslat. Nincs. 

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt, hogy a bizottság javasolja a képviselő-
testületnek,  hogy  az  avar  és  kerti  hulladékok  nyílttéri  kezeléséről  szóló 
12/2007.(VIII.01.  )  Kt.    rendelet   3.§ (5)  bekezdését   úgy módosítsa,  hogy minden 
hónap második szerdáján és  vasárnapján  délelőtt  8:00 órától  10:00 óráig,  délután 
16:00 órától 18:00 óráig lehessen égetni.
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

24/2008.(09.18.) EKB.
       határozata

a 12/2007.(VIII.01. ) Kt.   rendelet módosításáról               
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Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
avar és kerti hulladékok nyílttéri kezeléséről szóló 12/2007.(VIII.01. ) Kt.   rendelet  3.§ (5) 
bekezdését  úgy módosítsa, hogy minden hónap második szerdáján és vasárnapján  délelőtt 
8:00 órától 10:00 óráig, délután 16:00 órától 18:00 óráig lehessen égetni.

Határidő: 2008. szeptemberi soros Kt ülés
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

4. Környezetvédelmi alapra javaslat, 2009-es évre költségvetési
 koncepció 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Ezt azért szeretné megtárgyalni, hogy megtudja 
a bizottság határozni, hogy mennyi pénzt szeretne kapni.

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Amikor  a  képviselő-testület  a  környezetvédelem  helyi 
szabályairól szóló rendeletet megalkotta, akkor azt is meghatározta pl., hogy a talajterhelési 
díjból befolyó összeg is egy részét képezi a környezetvédelmi alapnak, aminek az összege 
jelenleg 862.537.- Ft. Az említett összeg a 2007-es és a 2008-as évi. A számlákat minden 
évben le kell zárni, de a záróegyenleg képezi a következő év nyitóegyenlegét, tehát évente 
400 E Ft-tal lehet számolni. Persze az lenne a legjobb, ha ezen a számlán semmi nem lenne, 
mert az azt jelentené, hogy minden háztartást bekapcsoltak a vezetékes szennyvíz hálózatba.

Borbás Elvira tag:Kérdezi, hogy mire lehet fordítani az összeget. 

Vargáné Vass Éva jegyző: A rendelet pontosan meghatározza, hogy mire lehet felhasználni.
Pl.  az  iskolában  és  az  óvodában  a  környezettudatos  nevelésre.  A fásításra  is  fel  lehet 
használni. 

Borbás  Elvira  tag: Pontosan  ezért  kérdezte,  mert  ha  fásításra  is  felhasználható,  akkor 
szeretnék felhasználni. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Elsősorban a település virágosítására, a „Tiszta 
udvar, Rendes ház, Szép környezet, Jó közérzet” programra valamint az „Egészség napok” 
szervezésére szeretné felhasználni.  

Vad  Mária  alpolgármester: Az  „Egészségnap”  az  nem  környezetvédelem,  hanem 
egészségvédelemről szól, mint pl. vérnyomás mérés, cukor színt mérés stb. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Akkor az egészségvédelemre kér külön pénzt. 

Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester:  Nagyobb volumenű egészség napot  kellene szervezni, 
ahol nagyobb tömeget lehet megmozgatni, mert gyakorlatilag mindig csak ugyan azok az 
emberek mennek el. 
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Borbás Elvira tag: Nagyon szeretnék a gyerekeket és szüleiket megmozgatni, hogy minél 
nagyobb létszámban jelenjelnek meg. Szórólapok hazaküldésével szeretnék elérni. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Jövőre olyan egészségnapot kellene szervezni,  amit az 
ÁNTSZ is támogat. Akkor olyan vizsgálatokat is tudnának biztosítani, mint pl. az urológiai 
vizsgálat.  Tudja,  hogy  ez  nagy  szervezést  kíván,  mert  nehéz  szakembereket  szerezni. 
Ünnepnapra nem ajánlja. A feladat megoldása nem lehetetlen, mert Pilisen is nagyon jókat 
szoktak szervezni. 

Juhász Sándor polgármester: Jövőre meg fogják szervezni.

Borbás Elvira tag: Ha egy nagyszabású egészségnapot szeretnének jövőre  szervezni, arra 
nem elég 30 – 40.000.- Ft, arra legalább 200.000.- Ft kell. 

Vargáné Vass Éva jegyző: A környezetvédelmi alapnál azt mondta ki a testület a 9/2008. 
(VIII.01.)  Kt.  rendeletben,  hogy  az  önkormányzat  költségvetésének  eredeti  bruttó 
bevételének a fél százaléka. Bevétele még a jogerősen kiszabott környezetvédelmi bírság 
teljes összege és még sok más,  amit a rendeletben felsoroltak. Jövőre kell készíteni egy 
éves  intézkedési  tervet  is.  Az Alap elemi  előirányzatainak felhasználását  a  polgármester 
felügyeli. Az elemi előirányzatok közötti évközi átcsoportosításokat kizárólag a képviselő-
testület engedélyezheti. Az Alap bevételeit   környezetvédelmi célokra kell felhasználni, más 
célokra azok még ideiglenesen sem vonhatók el. A rendelet 9.  § (7) bekezdése pontosan 
rögzíti, hogy mire lehet felhasználni. Nagyon fontos, ha az Alapba befolyt összeg nem kerül 
felhasználásra  lekötött  betétként  kell  kezelni.  Ez  úgy  működik  mint  egy  letéti  számla. 
Jelenleg a talajterhelési díj számlán lévő összeg: 862.537.- Ft. Javasolja, hogy a bizottság 
tárgyalja  két  lépcsőben  a  környezetvédelmi  alap  felhasználását.  A képviselő-testületnek 
november 30-ig kell elkészülnie a költségvetési koncepcióval. A következő bizottsági ülésen 
meg lehetne tárgyalni a konkrét feladatokat. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban van e 
még valakinek hozzászólása, javaslata. Nincs.

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt, hogy a bizottság második ütemben is 
tárgyalja meg a környezetvédelmi alap részletes felosztását.
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

25/2008.(09.16.) EKB
       határozata

A környezetvédelmi alapra vonatkozóan

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság úgy határozott, hogy a környezetvédelmi 
alap részletes felosztását a következő soros ülésén újra tárgyalja. 
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Határidő: 2008. novemberi EKB ülés 
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

5. „Egészségnap” szervezése

Dr.  Pácziné Félix  Anna bizottság elnöke: Ezt  a  napirendi  pontot  a  „Fásítási  program” 
elindításánál az ülés elején megtárgyalták és már csak egy pont maradt az  

Egyebek 

Az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007 (XII.05.) Kt. rendelet 7. § (1) bekezdését 
szeretné,  ha  megbeszélnék.   Túl  kicsi  az  I-es.  Övezet,  amit  szeretnének  egy  kicsit 
megnagyobbítani. Eddig a Fürdő utca – Futó utca – Nefelejcs utca – Barátság utca által 
határolt terület volt az I-es övezet. Szeretnék kiegészíteni a Szellő utca – Harmat utca – 
Csalogány utca – Barátság utca által határolt résszel. Kérdezi, hogy a bizottság tagjainak mi 
a véleménye.
Nincs hozzászólás.
Elmondja, hogy az I-es övezetben a lakásban tartható állatokon kívül legfeljebb 20 baromfi 
tartható, amit szeretnének 50-re felemelni valamint a kisállatokat 2 db-ról 4- db-ra. Kisállat 
a sertés, juh és kecske. 

Dzsupin  Imréné  tag: Fontos,  hogy  meghatározzák  az  övezetet,  mert  pl.  a  nagy  testű 
állatokat is a Nefelejcs utcában már nem lehet tartani, ugyanakkor a Tulipán utcában lehet. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Nem tudja, hogy minek alapján lett az I-es és a 
II-es  övezet  kialakítva,  mert  a  Rétes  csárdától  a  felüljáróig  a  falu  egyforma.  Kinek  a 
javaslata volt az övezet megosztás.

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Ez  a  hivatal  javaslata  volt.  Az  volt  a  cél,  hogy  a  falu 
központjában minél kevesebb állat legyen. Ennek az az oka, hogy minden önkormányzat a 
központi területeket fejleszti elsősorban, mivel az idegenforgalmi látványosság is. Ez volt az 
övezet meghatározás fő szempontja. 

Juhász Sándor polgármester:  Ez olyan dolog, ha elmegy Pestre, akkor nem Zuglót fogja 
megnézni, hanem a Budai várat. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Akkor annál nagyobbra semmiféle képen nem 
szabad bővíteni,  mint  ami a javaslatban volt:  Szellő utca,  Harmat  utca,  Csalogány utca, 
Barátság utca,  mert akkor vagy az egész faluban megengednek bizonyos dolgokat,  vagy 
legyen egy közepe. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Szerinte az övezetet nagyon nagyra javasolják. A Barátság 
utca a falu eleje,  a Harmat utca a falu másik széle és a Csalogány utca meg van felezve.

Szalai  Gábor SzKB  elnök: Hoztunk  egy  rendeletet,  hogy  nagy  testű  állatot  hol  lehet 
tartani. Igazság szerint, akkor az I-es övezetben póni lovat sem lehetne tartani, mégis a
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döntés megszületését követő második hónapban behozták a két pónilovat a falu közepébe. 

Vad Mária alpolgármester: Tudja az illető, hogy ezt nem lehet?

Dzsupin  Imréné  tag: Igen  tudja,  de  nem  érdekli.  A rendeletünk  leszabályozza,  hogy 
hogyan és milyen körülmények között lehet tartani az állatokat. Sajnos a településen több 
olyan személy is van, akinek a 180 négyszögöles telkén nincs karám és az egész terület 
trágyával van tele. Hiába szólnak a szomszédok, még az illető van felháborodva.  Én tudom, 
hogy a szabálysértési  eljárás  meg lett  indítva ellene,  de még mindig nem tudta elérni  a 
hivatal, hogy bejöjjön, nem hajlandó a papírokat átvenni. 

Vad Mária alpolgármester:Sajnos a legtöbb állatkínzás a lovakkal és a kutyákkal történik.

Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester:  A településen  a  telkek  95  %-ának  a  nagysága  150 
négyszögöles.  Ennek alapján egyik telken sem lehetne állatokat tartani.  Főleg nem nagy 
testű állatokat, mert van olyan kicsi ingatlan is, ahol két család lakik meg két ló. 

Vad Mária alpolgármester: A lakosságnak tudomásul  kell  venni,  hogy a település  egy 
vidéki kis falu nem város,  itt  azért  élnek első sorban az emberek, hogy kertészkedéssel, 
állattartással foglalkozzanak. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Lovat?

Vad Mária alpolgármester: Nem lóra gondolt.

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Itt teljesen fölösleges rendeletet alkotni,mert a családok 
azt nem veszik tudomásul, a bírságokat nem lehet behajtani rajtuk. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Igen a javaslatot fenntartják a baromfi és a kis 
testű állatok db számának megemelésével. 

Dzsupin Imréné tag: Aki nagy testű állatot szeretne tartani, az tartsa külterületen. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi, hogy az üggyel kapcsolatban van e még 
hozzászólás? Nincs.

Dr. Pácziné Félix Anna szavazásra bocsátja azt, hogy a képviselő-testület az állattartás 
helyi szabályairól szóló 19/2007. (XII.05.) Kt rendelet  III. fejezet 7. § (1) bekezdés (a) 
pontját, mely az I-es övezet határvonalát szablya meg módosítsa a Szellő utca, Harmat 
utca,  Csalogány  utca  és  Barátság  utcával,   és  a  lakásban tartható  állatokon kívül 
legfeljebb 20 db baromfit 50 db-ra emelje, a kis testű állatok számát pedig 2 db-ról 4 
db-ra. 
A bizottság  4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
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MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

26/2008.(09.18.) EKB.
       határozata

a 19/2007.(XII.05. ) Kt.   rendelet módosításáról               

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007. (XII. 05.) Kt. rendelet 7.§ (1) bekezdés a.) és a 
9.§ (1) bekezdés d.) pontját az alábbiak szerint módosítsa:„7.§ (1) bekezdés (a) I-es övezet 
(Kel 1-Kel 4) Szellő utca – Harmat utca – Csalogány utca - Barátság utca által  határolt 
terület.  A lakásban tartható állatokon kívül legfeljebb 50 baromfi tartható.”illetve a 9.§ (1) 
bekezdés d.) Kedvtelésből tartott állat legfeljebb    4 db”

Határidő: 2008. szeptemberi soros Kt ülés
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: A Triopack ellen érkezett  panaszos levél.  Őt 
felhívták a lakók, hogy csináljon valamit,  mert valamit égetnek és a kéményből tömény 
fekete  füst  száll  szét  az  egész  környéken,  már  nem  kapnak  levegőt.  Elmondta  a 
telefonálónak, hogy ő nem kompetens az ügyben, nem tud segíteni. 15-én a polgármester 
úrral  megbeszélte  a  beadványt.  A  polgármester  úr  elmondta,  hogy  a  Triopack  az 
előírásoknak  megfelelően  működik,  a  kéménye  a  100  m-en  belül  lévő  ingatlanok 
kéményénél a meghatározott magassággal nagyobb. A telepen nem szemetet égetnek, hanem 
nyárfa hulladékot. Arra nem lehet kötelezni, hogy előre szárítsa meg, hogy ne füstöljön. 

Vad Mária alpolgármester:  Most volt a Triopacknál vizsgálat, mindent rendbe találtak. 

Dzsupin Imréné tag: Beszélt  a  Polgármester  Úrral,  hogy ki  fog menni  a  helyszínre  és 
megkéri őket, hogy a kéményt emeljék meg, talán akkor a füst is másképp telepszik a falura. 

Juhász Sándor polgármester: A bizottságnak  kellene  hozni  egy olyan döntést,  hogy a 
Triopack 2 vagy 2,5 m-el emelje meg a kéményt 60 napon belül.  Ezt kellene a lakosság felé 
megírni.  Sajnos,  ha olyan az időjárás  akár  milyen magas a kémény le  fogja  szorítani  a 
füstöt. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A hivatalnak kellene a szakvéleményeket bekérni, hogy 
azok mit mondanak ki,  egyáltalán lehet-e tüzelniük, és mit.  Az lehet a gond, hogy amit 
égetnek vizes és így más a füst is. Ha a szakhatósági véleményekből kiderül, hogy amit 
égetnek nem mérgező, a lakossággal közölni kell. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem javasolja a bizottságnak, hogy olyan döntést hozzon, hogy 
60  napon  belül  emeljék  meg  a  kéményt,  mert  nincs  rá  jogalap.  Lehetne  kérni 
környezetvédelmi hatóságtól  véleményt,  hogy a kibocsátott  füst  vagy por ami a telepről 
távozik, mennyire terheli a környezetét.  Javasolja, hogy bizottság kérje fel a Polgármester 
Urat, hogy folytasson tárgyalást ez ügyben. 
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A hivatal  is  megteszi  a  szükséges  intézkedéseket,  amennyiben  a  bizottság  erre  felkéri, 
elküldi  a környezetvédelmi hatóságnak a megkeresést,  mert ők az illetékesek arra,  hogy 
megállapítsa  megengedett  e  a  füst,  por,  zaj  kibocsátás.  A kémény  megemelésére  nem 
kötelezhetik.

Juhász Sándor polgármester: A lakosság kérte, hogy emeltessék meg a kéményt  és ha 
még azután is leszáll a füst, nem fognak több panaszt tenni. A kéménye jelenleg szabványos, 
mert úgy szól a törvény, hogy a 100 m-re eső ingatlan fölé kell emelkednie a kéménynek. Itt 
fölötte van.

Szalai Gábor SzKB elnök: Nem érti a lakosságot. A településen nagyon sok ingatlanba 
vegyes tüzelés van. Most, hogy 10 C fok van, minden kémény füstöl. Akkor az összes lakost 
fel lehetne jelenteni. 

Vad Mária alpolgármester: Valakinek nagyon szúrja a szemét az üzem. Csodálkozik, hogy 
az ott lakókat a 4-es Fő úton közlekedő kamionok kipufogó gáza, zaja nem zavarja. Pedig az 
mérgező.

Juhász Sándor polgármester: Nagyon sajnálja, hogy pénteken, amikor kiment a helyszínre 
nem hívta magával az alpolgármester asszonyt, mert nem annak az embernek van baja, akire 
gondol. 15-20 ember vette körbe.

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Az önkormányzathoz beérkezett  a bejelentés,  amit sok 
ember aláírt. Az önkormányzat azért van, hogy ezeknek az embereknek válaszoljon. Ki kell 
vizsgálni, hogy szabályosan működik e és meg kell írni az eredményt a lakosságnak. 

Vad Mária alpolgármester: Ha valóban egészségre káros anyagot biztosít ki a Triopack el 
kell vele szembe járni, de akkor az ellen a személy ellen is járjanak el, aki hétről hétre égeti 
a gumit, mert ellene semmilyen intézkedés nem történik. 

Dzsupin Imréné tag: Senki nem akar bűnbakot keresni. A múlt héten ment kocsival Pestre, 
a gyerekek a pályán foci edzést tartottak hatalmas füstben. A szülők is jogosan háborodnak 
fel, hogy nem azért sportol a gyerek, hogy füstben legyen, hanem hogy egészséges legyen. 
A Triopacknak is kellene valami középutat keresni. 

Borbás  Elvira  tag: Azt  kell  tenni,  amit  az  Alpolgármester  Úr  mondott,  kérjük  be  a 
szakvéleményeket és a tapasztaltakat meg lehet írni a lakosságnak.

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi, hogy a témával kapcsolatban van e még 
valakinek hozzászólása. Nincs

Szalai  Gábor SzKB  elnöke: Többen  megkérdezték,  hogy  Monorierdő  a  kerepestarcsai 
kórház helyett nem tartozhatna-e Ceglédhez. Azzal indokolták, hogy az orvosi ügyelet is
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Pilisen van, ami szintén a ceglédi kórházhoz tartozik. A kerepestarcsai kórháznak nagyon 
körülményes  és  hosszadalmas  a  megközelítése.  Kérdezi,  hogy  mit  lehetne  az  üggyel 
kapcsolatban tenni. 

Dr. Páczi Antal    alpolgármester:   A ceglédi kórházba minden beteget szívesen fogadnak, 
nemcsak Pilisről és Nyáregyházáról hanem Monorierdőről is.  Hivatalossá lehet tenni, csak 
tárgyalni kell a ceglédi kórház igazgatójával, hogy intézkedjenek. Cegléd nagyon szeretné, 
hogy a monori járás és a monori rendelőintézet is hozzájuk tartozna. 

Borbás Elvira tag: Akkor kellene hozni egy olyan határozati javaslatot, hogy a bizottság 
javaslatot tesz a képvelő-testület felé, hogy  Juhász Sándor polgármester és Dr. Páczi Antal 
alpolgármester  tárgyaljon  a  ceglédi  kórház  igazgatójával  annak  lehetőségéről,  hogy 
Monorierdő kórházi ellátás szempontjából oda tartozzon. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi, hogy a bizottság tagjai egyetértenek e 
Borbás Elcira tag javaslatával. 
Egyetértenek.

Pácziné  Félix Anna szavazásra bocsátja azt, hogy a bizottság javasolja a képviselő-
testület,  hogy  bízza  meg  Juhász  Sándor  polgármestert  és  Dr.  Páczi  Antal 
alpolgármestert a ceglédi kórház igazgatójával történő tárgyalással, hogy Monorierdő 
kórházi ellátása a Ceglédi Flór Ferenc Kórház és Rendelőintézethez tartozzon. 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

27/2008.(09.16.) EKB
       határozata

        A kórházi körzethatár módosítására irányuló javaslatról

Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  javasolja  a  képvelő-testületnek,  hogy 
bízza meg Juhász Sándor polgármestert és Dr. Páczi Antal alpolgármestert a ceglédi kórház 
igazgatójával történő tárgyalással, hogy Monorierdő kórházi ellátása a Ceglédi Flór Ferenc 
Kórház és Rendelőintézethez tartozzon. 

Határidő: 2008. szeptemberi Kt ülés
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Vad Mária alpolgármester: A településen még mindig nagyon sok a parlagfű. Kérdezi, 
hogy milyen intézkedések történnek. 

Dr. Páczi  Antal alpolgármester: Valóban nagyon sok a parlagfű,  keményebben kellene 
fellépni.
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Juhász  Sándor  polgármester: Nagyon  sok  bírságot  küldött  ki  a  hivatal  és 
kényszerkaszálásokat rendeltek el. 

Szalai Gábor SzKB elnöke: Fel kell szólítani és ha nem intézkedik kényszerkaszálást kell 
elrendelni és bírságolni. Rá kell terhelni az ingatlanára, ha nem fizeti ki. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Az állampolgárt a hivatalnak nem kell felszólítani. Úgy szól a 
jogszabály,  hogy  június  30-ig  köteles  elvégezni  a  parlagfűmentesítést,  amennyiben  nem 
teszi meg, úgy bírságolni kell. Az embereknek nem tetszik, hogy július 1-ét követően egyből 
bírságot kap és nem könyörgő levelet. A bírságot csak belterületi ingatlanra lehet kiszabni és 
nagysága  függ  a  terület  nagyságától.  Sajnos  az  emberek  a  kényszerkaszálást  végző 
munkásokat meggyanúsítják különböző dolgokkal, ami mehet a munka rovására. 2009-ben, 
a  helyi  újság  minden  számába  meg  fogják  jelentetni,  hogy  július  1-ét  követően  nincs 
értesítés csak bírságolás, és a terület parlagfűmentesítése a tulajdonos dolga. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:Kérdezi, hogy van e még valakinek hozzászólása, 
javaslata. Megállapítja, hogy nincs az ülést 16 óra 30 perckor bezárta.

K.m.f.

Dr. Pácziné Félix Anna Borbás Elvira
bizottság elnöke  jkv.hitelesítő

Kifutné Szerencsi Ildikó
jegyzőkönyvvezető


